
 

 
 

Cyklistforbundets lokalafdeling for Lyngby-Taarbæk og Rudersdal 
Den 10. marts 2024 

 
 
Referat fra generalforsamling tirsdag den 5. marts kl. 19 i Birkerød 

 
Tilstede: Niels W, Aage, Nick og Gregers 

Afbud: Einar og Karl. 
 
1. Valg af dirigent og to stemmetællere 

 
Niels W blev valgt som dirigent. Med et beskedne fremmøde var der ikke behov for 

stemmetællere. Dirigenten konstaterede at generalforsamling var rettidigt indkaldt. 
Gregers blev valgt som referent. Bemærk: Referatet skal læses i sammenhæng med den 
anvendte præsentation, der er vedlagt som bilag. 

 
2. Bestyrelsens beretning 

 
Se side 3-8 i præsentation. Beretningen blev godkendt. 

 
3. Regnskab 
 

Se side 9 i præsentation. Regnskabet blev godkendt.  
 

4. Indkomne forslag 
 
Der var ingen indkomne forslag. 

 
5. Valg af bestyrelse. 

 
Den nuværende bestyrelse består af Niels Wellendorf og Einar Feldager Hansen, der begge 
er på valg og genopstiller. Den sidste bestyrelsespost blev ikke besat på sidste års 

generalforsamling. Der skal derfor vælges 3 bestyrelsesmedlemmer. Heraf en for et år og 
to for to år. Einar Feldager Hansen og Niels Wellendorf blev genvalgt. 

 
6. Valg af suppleant 
 

Der blev ikke valgt nogen suppleant. 
 

7. Valg af formand. 
 
Nuværende formand er Niels Wellendorf, der genopstiller.  Niels Wellendorf blev genvalgt 

som formand 
 

8. Valg af delegerede til Cyklistforbundets landsmøde. 
 
Der skal vælges 2 delegerede. Einar Feldager Hansen og Niels Wellendorf blev valgt. 
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9. Valg af revisor og revisorsuppleant. 

 
Nuværende er Gregers Mogensen, der genopstiller. Gregers Mogensen blev genvalgt. Der 

blev ikke valgt nogen suppleant. 
 
10. Fremtidig virksomhed 

 
Se præsentationen side 11-12   

 
11. Eventuelt 
 

Der var ingen emner under dette punkt. 
 

-------------------------------------------------------------------------------- 
Åbent bestyrelsesmøde  
 

Se dagsordenen under vedlagte præsentationen side 14. 
 

Under punkt 3.1 nævntes en information om at ”Cykling uden alder”, hvor hjælpere køre 
med ældre på en rickshaw nu også forsøges udbredt til plejecenter Frydenholm og 
plejecenter Rude Skov, med orienteringsmøder hhv. 3. april og 11. april.   

Gregers foreslog at denne invitation snarest blev sendt ud blev sendt ud med et 
nyhedsbrev. 

 
Desuden blev det drøftet, om der var basis for aktiviteter med cykling for ældre, f.eks. 
gennem et samarbejde med Ældre Sagen. Nick mente at behovet i Birkerød var opfyldt 

Aktive Birkerød Seniorer og Gregers fremførte at samarbejde med Ældre Sagen forudsatte 
at Ældre Sagen vil kunne stille med en koordinator.  

 
Under punkt 5 blev det drøftet, hvad vi kunne deltage med. En stand giver 
erfaringsmæssigt ikke mange henvendelser eller nye medlemmer.   

 
Intet nyt under punkt 6, og desværre er cykelstien langs Hørsholm Kongevej forsinket 

pga. flere undersøgelser.    
 

Under punkt 7 er der ikke noget om cykelstier fra udvalget om Stier og Adgang under 
friluftsrådet, som primært fokuserer på gangstier med handicap adgang og i mindre grad 
ridestier. 

 
 

Det samlede møde sluttede kl. 19:40. 
---------------------------------------------------------------------------------------   
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